
Zápis 
 

z 15. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 11. 4. 2006 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 18 
 
Hosté:  prof. Růžička, prof. Labík, doc. Bernauer, Ing. Starý, Ing. Kopřiva, doc. Staněk 
 
AS v úvodu zasedání schválil program jednání: 
 

1. Smlouva s PRE o zřízení věcného břemene na právo umístění a provozu kabelového 
vedení v Kunraticích. 

2. Výroční zpráva o činnosti za rok  2005 
3. Výroční zpráva o hospodaření za rok 2005 
4. Úprava kolejného 
5. Rozpočet na rok 2006 
6. Různé  

 
 
 
 
Ad 1. 
 AS schválil smlouvu s PRE o věcném břemenu v katastrálním území Kunratice, obec 
Praha.   (18 - 0 - 0) 
 
Ad 2. 
 Pan rektor v úvodu projednávání připomněl, že výroční zprávy o činnosti a o 
hospodaření patří mezi povinné dokumenty, jejichž vypracování je předepsané. 
Akademický senát po krátké diskuzi (doporučeno formální sjednocení některých tabelárních 
výstupů) jednomyslně  zprávu schválil  (18 - 0 - 0). 
 
Ad 3. 
 Pan kvestor informoval o drobných chybách a překlepech, které se v pracovním textu 
vyskytly a byly a budou opraveny. Po krátké diskuzi (nedokončení respiria v budově B, 
pokles počtu a změna struktury pracovníků  na SÚZ) byla zpráva schválena. (18 - 0 - 0) 
   
 
Ad 4. 
 
 Ing. Starý informoval o tom, že zvýšení kolejného na Volze souvisí s její rekonstrukcí. 
Sníží se ubytovací kapacita, ale ubytování bude na vyšší úrovni. (např. 11 samostatných 
jednolůžkových a 11 samostatných dvoulůžkových pokojů, 64 jednolůžkových pokojů na 
buňkách).Cena za ubytování je konečná tj. vč. DPH. Část volné kapacity se poskytuje VŠE a 
recipročně  ČVUT. 

Prof. Růžička upozornil, že stipendia na ubytování škola poskytuje vyšší než jsou 
dotace z MŠMT a ubytování na koleji je pro studenty stále výhodné. 

Senát schválil úpravu kolejného.  (18 – 0 – 0) 
 
 



 
Ad 5. 
 

Úvodem pan rektor informoval o zdrojích finančních prostředků, podpoře 
celoškolských nákladů a o bilanci osobních nákladů pro rok 2006. Po podrobné diskuzi, 
věnované zejména provozním prostředkům (princip rozdělování prostředků pro fakulty a 
rektorátní pracoviště není stejný, provozní prostředky fakultních pracovišť z rozpočtu jsou 
nižší než v roce 2004, vysoký rozpočet Výpočetního centra, účelová stipendia – zlepšování 
podmínek doktorských programů), bylo konstatováno, že řada položek v rozpočtu by měla být 
podrobněji specifikována. 

Členové akademického senátu zašlou do pátku 14. dubna 2006 své připomínky a 
dotazy k rozpočtu předsedovi hospodářského výboru RNDr. Sajdlovi, CSc. Hospodářský 
výbor toto projedná s vedením školy a bude informovat senát. 

Pro rozpočet 2007 byl senátory vysloven návrh, aby se na systematické přípravě 
principu tvorby rozpočtu a použití zdrojů začalo pracovat již v předstihu letos v rámci skupiny 
zejména členů hospodářského výboru a vedení školy. Pan kvestor tuto iniciativu přivítal. 

Dále pan rektor prezentoval vývoj osobních nákladů na škole v posledních letech, 
průměrné mzdy za loňský rok, použití centrálního fondu, vztah pedagogické zátěže a objemu 
osobních nákladů na jednotlivých fakultách a řadu dalších aspektů, které mohou připadat 
v úvahu při připravované dohodě děkanů a rektora o dělení osobních nákladů mezi jednotky 
v roce 2006. 

 
Ad 6. 
 

6.1 RNDr. P. Sajdl  vznesl dotaz, zda je možné při rozdělení výnosu z doplňkové 
činnosti poskytnout možnost dohody řešitelů. 

6.2 Ing. M. Březina vznesl dotaz na stav prodeje menzy. Podle sdělení kvestora nyní 
probíhá jednání se zájemcem, který učinil nejvyšší nabídku (podle rozhodnutí správní 
rady). 

6.3 Doc. Gedeon reklamoval u Ing. Starého výši platby zahraničního studenta za 
ubytování na koleji. Ing. Starý prověří a podá informaci. 

 
 

Příští zasedání AS VŠCHT se koná 25. dubna ve 14.00 hod. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: K. Wildová                                                                                                                                                  Za správnost: M. Březina 


